

《单词百科:substations是什么意思?substations怎么发音?substations的解释和用法》

英语单词substations是什么意思?substations怎么读?substations怎么发音?简答网为您整理了substations的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



substations怎么读

substations的读音:[ˈsʌbstetɪʃnz]

substations的意思

1、n.变电站, 变电所(substation的名词复数);

substations的相关词组

1、attended substation 人工电话支局, 有人值守的支局;

substations的双语例句

1、Power supply for 4 railway traction substations has been resumed.

恢复了4座铁路牵引变电站的供电.

2、Power supply for 9 railway traction substations has been resumed.

恢复了9座铁路牵引变电站的供电.

3、It will danger electric equipment in substations.

它将对变电站中的电气设备造成危害.

4、In order to improve reliability of supply, important user substations require double-loop power.

为了提高供电可靠性, 重要用户变电所均要求具有双回路电源.

5、The paper presents a new simulation software system for filling in Operation Ticket in substations.

给出填写变电站操作票的计算机仿真系统的一种新型实现方案.

6、In this automation system, the remote terminal units (RTUs) are remote power plants and substations.

在此自动系统中, 远方终端装置 (rtu) 是远方的发电厂和变电站.

7、At present, fault recording device and power quality monitoring device have been installed, in many substations.

目前, 许多变电站都安装有故障录波器、 电能质量监测仪等电力数据记录装置.

8、Problem is also encountered in connections between underground lines and substations.

地下电缆线路与变电站联接时还会碰到问题.

9、No one knows for certain why they like to nest at electrical substations and in poles.

无人能够确切地知道它们为什么喜欢在变电站和电线杆上筑巢.

10、As pioneer of public security organs, the operation of substations is closely associated with mass'benefits.

派出所作为公安机关的排头兵,其工作与群众利益紧密相关.

11、Particular installations, substations , lines or cables for the transmission and distribution of electricity.

输电、配电的各种装置和设备、变电站、电力线路或电缆的组合.

12、Automatic control has been applied to larger and larger substations, and to many hydroelectric generating stations.

自动控制已在越来越大的变电站, 以及许多水电站中得到应用.

13、Ferroresonance happens frequently at neutral-grounded substations, It may damage the equipment and endanger the safety system.

在中性点接地系统变电站空母线上常发生铁磁谐振,导致设备损毁, 并危及电网安全.

14、It is comprehensive used in substations and power supply in factory of important customers.

该产品广泛用于变电站、重要用户厂内电源等.

15、The power failure took a toll on two traction substations along the Yingtian-Xiamen electric railway.

停电影响鹰厦电气化铁路2个牵引变电站.

以上是简答网为您整理的substations怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/substations>